
Vragenhalfuurtje Provinciale Staten 

De fractie van VVD heeft de volgende vragen ingediend: 
 
 
Naar aanleiding van de brandbrief van het Taxiplatform Regio Utrecht over het gebruik van de 
Leidseveertunnel, is onze vraag aan de gedeputeerde of hij een nadere toelichting kan geven op de 
afweging van het college om taxi's op afzienbare termijn geen gebruik meer te laten maken van de 
fly-over en de busbaan door de Leidscheveertunnel bij Utrecht CS, hetgeen een beperking betekent 
van het personenvervoer in de stad Utrecht en een verzwakking van het product taxi in de 
mobiliteitsketen. 
 
Grt Bob 
 


